



EQ2425 / AC-4299

Trennwandler

Voltage repeater



Anwendung

Der Trennwandler versorgt Sensoren, die galvanisch getrennt im Ex-Bereich betrieben werden.

Der Trennwandler ist geeignet, für die Versorgung von strom- und spannungsgespeisten Sensoren der Baureihen:

ASA-06x und DS-Messkette

Typ

KFD2-VR4-Ex1.26

Zulassung ATEX



II (1)GD [EEx ia] IIC

BAS02ATEX7206

Application

The voltage repeater supplies sensors, which are operated electrically isolated in the hazardous areas.

The voltage repeater is suitable for the supply of constant current and voltage supplied sensors of the series:

ASA-06x and DS-measuring chain

Type

KFD2-VR4-Ex1.26

Admission ATEX



II (1)GD [EEx ia] IIC

BAS02ATEX7206

Achtung!

Betriebsanleitung muss gelesen und verstanden werden und ist erhältlich unter:

www.pepperl-fuchs.com

Caution!

Operating instructions must be read and understood, and is available at:

www.pepperl-fuchs.com

Hinweis!

Bei Anschluss des EQ2425 / AC-4299 an die Sensoreingänge der VIBROCONTROL 6000 ist die OK-Überwachung des Sensors nicht sichergestellt.

Note!

If the EQ2425 / AC-4299 is connected to the sensor inputs of the VIBROCONTROL 6000 the sensor OK monitoring is not guaranteed .